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Protokoll – STYRELSEMÖTE 

Datum och tid: Måndag 16 mars 2020 klockan 18:00 – 19:30  

 

Plats: Scaniarinken 
 
Närvarande: Lars Gustafsson, Lars-Axel Andersson, Anne Johansson, Patrik 

Svensson, Tony Sandberg 
 
Adjungerad: Inga-May Forslund 
 
Valberedning: Jim Karlsson 
 
Övriga: Martin Lyckström 
 

Mötets öppnande 

Öppnades av Lars-Göran 

Val av sekreterare och justerare 

Tony respektive Patrik  

Fastställande av dagordning 

Godkändes 

Föregående protokoll 

Godkändes  

Ekonomi  

Läget ser bra ut. Pekar på ett bra resultat. 
Rasmus har beställt visst material till TV-pucks lagen till nästa säsong. 
Bidrag från Sörmlandsidrotten verkar komma redan nu. 
Vi kommer att få bidrag från SIF för e-övergångar. Vi får dubbelt under detta 
verksamhetsår. Rykten säger att detta försvinner nästa år. Ska först beslutas av 
ledningsgruppen i Region Öst. 
Förlängning med Inga-May är klart för ett år till. Samma villkor. 
Lars-Göran vill ha transparens på årsmötet. Styrelsen ska vara beredda att svara på 
frågor om ekonomi och övrig verksamhet. 
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Budget 20/21 
Tony presenterade ett första utkast. Kommentarer: 
Troligen svårt att få sponsring till TV-pucks lagen. Budgeten ska inte bygga på 
sponsring. 
Lars-Axel är orolig för Tävlingsutskottet. Litet spelarunderlag och få lag. Lars-Axel får 
meddela Tony justerat budgetunderlag.  
Tony tar separat dialog med Robban om budgeten för Funktionärskommittén.  

Rapport: Förbundets ansvarsområden och externa 

samverkansorgan 

 
Utbildning  
JS1 körs i april, troligen utan is, 30 anmälda. 
Vi har få JS2 tränare. Stort steg dit (1 veckas utbildning). Behövs ett mellansteg? 
 
Disciplin/Tävling  
Vi har få disciplinärenden. Hanteringen går över till Regionen nästa år.  
Ett abrupt slut på Tävlingssäsongen. Region Öst har pausat all verksamhet tom 29/3. 
Vi följer rekommendationer från Folkhälsoinstitutet nu och framåt. Tre Kronors 
Hockey Cup flyttas till augusti. Lars-Axel har lovat ekonomiskt stöd från oss. Bifall på 
att reservera pengar, till exempel via en fond.  
Sörmland är anmälda som pilotförbund för Hemmaplansmodellen. Färre spelare per 
lag och mindre isyta i yngre åldrar. Årets test med U12 gick bra. Lars-Axel utreder att 
köra DM på samma sätt. 
 
Funktionär  
Oro för att det blir stor brist på domare nästa säsong.  Hänger ihop med att vi kör A-
pojksserie som kräver distriktsdomare → sämre utvecklingsvägar för 
Föreningsdomare. 
Tävling och Funktionär måste planera tillsammans, inte separat. Ordförande följer 
upp att så sker. 
 
Distriktslag  
Ledarstab klar. 5,5 ledare per lag a 15 kkr. De delar på huvudmaterialaren (Rasmus) 
47 killar anmälda till campen. 15 tjejer anmälda till deras. Stor risk att SSK stänger 
ned ishallen nu. Då måste camperna flyttas eller ställas in. 
Distriktslagen planerar för att åka på varsin cup. Helst samma. 

Region Öst (Regionsförbund/sportkontor) 

Lars-Göran har skrivit på ansökan till RF om att bilda Regionförbund Öst.  
På förra Regionmötet hade Linden lyft frågan om dyra dispenser. Tävlingskommittén 
Region Öst har mandat att besluta om priset. Vid särskilda skäl kan man få rabatt. 
Lars-Axel lyfter frågan även där.  
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Tony presenterade utkast till uppgifter för Hockeykontor. Det gillades och tas med till 
möte med Uppland. Lars-Göran, Tony och Annika träffar dem.  
Stockholm har aviserat att det kan behövas mer betalt för sina tjänster till Regionen. 
Uppland har istället föreslagit att de kan ta över en del av uppgifterna. Södermanland 
var tydligen inne på samma linje för några år sedan. Lars-Axel försöker få fram det 
gamla förslaget. 

Övriga frågor 

Hemmaplansmodellen ? Ansvarig samt datum för dragning från förbundet 
SIF önskar träffa alla våra klubbar och presentera Hemmaplansmodellen.  
Ann blir ansvarig kontaktperson för Hemmaplansmodellen. Lars-Göran vill att hela 
styrelsen deltar. 

Valberedningen 

Föreslår Martin Lyckström som ordförande. Martin presenterade sig själv. Idag 
ordförande i IFK Mariefred och i dess Hockeysektion. Brinner för föreningsliv och 
ideellt arbete. Jobbar på Scania.  
Lars-Göran kommer att vara kvar utanför styrelsen, stötta Martin och styrelsen. 
Robert, Patrik, Lars-Axel har ett år kvar. 
Tony och Ann föreslås för omval på två år. Både Tony och Ann är positiva till 
förslaget. 
Ann-Charlotte har avböjt omval. Valberedningen söker kvinna som kan 
kommunikation eller marknadsföring. Alla skickar sina förslag till Jim. 
SSK vill engagera sig mer i vår styrelse. Oklart hur och med vem. 
Valberedningen letar efter Revisorer. Alternativt får Årsmötet ge nya styrelsen i 
uppdrag att anlita extern resurs. 

Mötet Avslutades kl 19:15 
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